
 

 

Hej, 
Det här är mitt medborgarförslag. 
Om nu Bromma flygplats läggs ner och marken blir tillgänglig för Stockholms stad 
för andra syften då är mitt förslag att vi/ni ser till att bygga ut idrottsanläggningar 
för primärt ungdomsidrott. 
Stockholm har sett till antalet invånare ett av landets lägsta antal ”platser” för 
idrottande ungdom. Det är köer och brist på tider för en mängd idrotter. 
Bristen leder till färre idrottande ungdomar vilket i sin tur leder till ökad ohälsa, 
understimulerade ungdomar som istället gör annat som leder dem på fel spår som 
sedan kostar staden i ett senare skede och att ungdomsidrotten hämmas i Stockholm 
gör att färre framgångsrika elitidrottare kommer fram. 
Staden har en unik chans att agera nu. 
Syftet att förtäta den med bostäder för att möta bostadsbristen är hedervärd men 
leder inte sällan till att områden får nästan bara bostäder. För en levande, 
fungerande och växande storstad behövs områden insprängt med annat. 
Att fokusera på fler bostäder och då tänka att idrottsanläggningar sedan får 
tillkomma i ytterområden leder även till ökad segregation inom idrotten. Vi åker 
idag bil ganska långt för träning, alla har inte råd med bil och det är inte heller 
miljövänligt. Området i Bromma flygplats har en närhet med god kollektivtrafik 
vilket skulle kunna möjliggöra nyttjandet för i stort sett hela Stockholm. 
Missa inte den här chansen, då om vi stockholmare säljer av marken för t ex 
bostäder så blir det oåterkalleligt. När kommer vi nästa gång ha en sådan större yta 
(dessutom platt) som ämnar sig för att skapa plats för hälsa och idrott? Jag ber er att 
tänka långsiktigt. 
Hoppas vi är fler som tänker lika och att staden lyssnar. Det här är en chans jag tror 
många ställer sig bakom! 


